
 
 

Besluitenlijst 
 
Onderwerp: Presidium 

Datum: 17 juli 2018  NOT18-0183 

Aanwezig: 
A.B. Blase (voorzitter), R. Schoemaker (HOP), F. Hoekstra (VVD), G. Klercq 
(CDA), M. Feelders (D66), T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie), A. Valent-Groot 
(Senioren Heerhugowaard), S. Brau (PvdA), S. Visser (Nederland Duurzaam),  
C. Kwint (GroenLinks), A. Meijer (gemeentesecretaris a.i.)  en H. Wijnveen 
(waarnemend griffier).  

Afwezig: 
 
Notulen: 

 

M.G. Bakker-Nobel 

  

Nr. Onderwerp: Actie 

01. Opening 
Wethouder Does is aanwezig om agendapunt 6: Tijdpad naar 
bestuursopdracht Democratische vernieuwing 
 

 

02. 
 

Mededelingen / vragen 

 VKA openstaande moties 

 VKA toezeggingen commissies en raad 
De heer Kwint laat weten dat hij nog een recente aanvulling op 
dit overzicht mist.  De heer Meijer geeft aan dat dat in het 
komend overzicht wordt verwerkt. 

 Voorstel wijziging proces voor termijnagenda (D66) 
De termijnagenda is een sturingselement voor de gemeente-
raad. Nu gebeurt het, dat zonder enige uitleg de agenda wijzigt. 
Afgesproken wordt dat met dit instrument op dezelfde wijze 
gewerkt gaat worden als het overzicht openstaande moties en 
toezeggingen raad en commissies. In september wordt dit 
opgepakt door de nieuwe directie-secretaris.  

 BBQ om kennis te maken met de raadsleden van Langedijk 
De heer Wijnveen laat weten dat de gemeente Langedijk de bbq 
of een soortgelijke bijeenkomst graag later in het jaar wil 
houden. 

 N.a.v. motie CDA over de GGD. 
Afgesproken wordt dat de griffie dit onderzoeksvoorstel 
doorspeelt naar de rekenkamer. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Griffie 

03. Vaststellen besluitenlijst raadsconvent d.d. 19 juni 2018  
 
 
 
 
 
 
04. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn 
afgehandeld / in behandeling. Op 4 september bespreken wethouder 
Oude Kotte en mevrouw Valent op welke manier de jaarstukken en 
begroting in het vervolg aan de raadsleden worden aangeboden. 
 
Conceptagenda aanstaande raadsvergadering 04 september 

 De heer Kwint laat nog weten of Actieplan geluid 2018-2023 een 
akkoord stuk kan worden. 

 Afhandelen moties Jongerengemeenteraad. Het was beter 
geweest wanneer hierover van tevoren in het Presidium 
procedureafspraken waren gemaakt. 
Afgesproken wordt dat in de werkgroep Jongerengemeenteraad  
een procedurevoorstel wordt gemaakt dat zal worden 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
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voorgelegd aan het Presidium. 

05. Evaluatie vorige raad d.d. 28 juni en 3 juli 2018 

 De heer Schoemaker merkt op dat in de laatste 
commissievergadering weer snel gebruik gemaakt werd van de 
interruptiemicrofoon i.p.v. het spreekgestoelte. Alleen bij de 
zogeheten termijnen wordt een gang naar het spreekgestoelte 
gemaakt. 

 De heer Feelders informeert waarom er geen actieve informatie 
vanuit het college is gegeven n.a.v. de motie hoogfrequent 
spoor. Deze vraag had ook in de commissie gesteld kunnen 
worden. De heer Meijer gaat na waarom hierover geen 
informatie is verstrekt. De motie hoogfrequent spoor is namelijk 
niet hetzelfde als ‘ontwikkeling Stationsgebied’. 

 
 
 
 
 
 
 
 
A.Meijer 

 
06. 

 
Tijdpad naar bestuursopdracht Democratische vernieuwing 
Wethouder Does licht toe, dat de vraagstelling scherp gekregen moet 
worden.  
Presidium kan zich vinden in de voorliggende raadsinformatiebrief.  
Daarbij moet er goed op gelet worden dat de opdracht van de raad aan 
de raadscommissie Communicatie en Participatie afgestemd wordt op 
de bestuursopdracht die wethouder Does heeft.  
De griffie gaat na wie van de betreffende raadsleden uit deze werkgroep 
voorlopig gesprekspartner kan zijn voor dit onderwerp. Op 27 septem-
ber is er een besloten raadsvergadering. Daarom zal een nieuwe datum 
voor dit BOT-overleg worden gepland. Vermoedelijk wordt dit 26 
september aanstaande.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
A.Meijer 

07. Evaluatie en verantwoording Project opkomstbevordering 
Afgesproken wordt dat de evaluatie en wat de heer Hoekstra in dit kader 
op papier gezet heeft (hij heeft dit tijdens de vergadering gedeeld met 
de aanwezigen) meegegeven worden aan de commissie Communicatie 
en Participatie. De evaluatie en verantwoording zijn hiermee afgerond. 

 
 
Griffie 

 
08. 

 
Rondvraag 
Mevrouw Klercq laat weten dat zij benaderd is na het ontslag van de 
cliëntenadviesraad. Zij geeft hierop een toelichting. Hoewel het een 
ieder vrij staat om te gaan raadt zij aan morgen niet naar de 
bijeenkomst van de clientenadviesraad te gaan.  
De heer Feelders verzoekt de antwoorden van de technische vragen 
niet op het laatste moment te sturen. Hiervan wordt kennis genomen. 
Mevrouw Visser heeft de vergadering van het Presidium van de 
gemeente Langedijk bekeken. Naar aanleiding van haar vragen geven 
de heren Schoemaker en Blase een toelichting.  

 

   

09.  Sluiting 
 

 

 ------------------------------------------------------------------------------------------- 
 Spaaragenda 
 - Is er behoefte aan een extra beveiligingsstap van GO-app?   
 - Evaluatie microfoongebruik bij de commissievergaderingen  november 

 - Concept-verordening commissie communicatie en participatie 3
e
 kw. 

  


